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In deze nieuwsbrief leest u de meest recente ontwikkelingen binnen de Gelderse Statenfractie van de SGP

6 juli 2018

Zomer
In de afgelopen periode hebben wij weer veel werk mogen verrichten
voor onze provincie. Zeer diverse onderwerpen zijn de revue
gepasseerd. In deze nieuwsbrief vertellen wij u daar graag meer
over.

De vakantieperiode breekt weer aan. Ook daarna hopen wij ons weer
voor Gelderland in te zetten.

Wij wensen u een goede zomer!

Klaas Ruitenberg,
Voorzitter Gelderse SGP-Statenfractie
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30 juni 2018: bezoek Tweede
Kamerlid Bisschop

Tweede Kamerlid Roelof Bisschop (SGP) sprak 
met pluimveehouders over rapport fipronil.

Vorige week is het rapport van de commissie 
Sorgdrager verschenen. Dit was de aanleiding om 
Roelof Bisschop, de landbouwwoordvoerder in de 
Tweede Kamer, uit te nodigen voor een gesprek 
met een groep pluimveehouders.

Statenlid Bennie Wijnne liet in een presentatie de
belangrijkste conclusies van de commissie 
Sorgdrager de revue passeren.

Meer over deze bijeenkomst leest u hier

 

Aantekeningen bij de
voorjaarsnota 2018 door Klaas
Ruitenberg

'De provincie denkt als een moeder overal aan. De
complimenten hiervoor. Echter niet overal zijn wij tevreden
mee. Ik wil graag voor een viertal onderwerpen de
aandacht vragen:

1. De Rijnburg bij Rhenen
2. De grote behoefte aan het ontwikkelen van een
Gelderse kerkenvisie
3. Uitbreiding van het Pluimveemuseum in Barneveld
4. Klimaat-, energie- én niet te vergeten een
landbouwtransitie

Lees hier de aantekeningen van Klaas Ruitenberg

 

Motie: Houd het Gelderse 
Erfgoed in het hart van de
samenleving

Tijdens de vergadering van Provinciale Staten op 
4 juli jl. dienden wij een motie in betreffende het 
Gelders Erfgoed. Wij verzochten bij de begroting te
komen met een voorstel voor het opstellen van een
Gelderse visie op het kerkelijk erfgoed en daarnaast
de SOGK en andere partners te betrekken bij het
opstellen van de visie.

Deze motie is aangenomen door Provinciale 
Staten.

Debatverzoek Lastverzwaring
woningcorporaties
Aanleiding voor dit debatverzoek is de verwachte
lastenverzwaring voor de woningcorporaties, o.a. door de
manier waarop het kabinet invulling denkt te geven aan
de uitwerking van de ATAD-richtlijn, die bedoeld is om te
voorkomen dat internationale bedrijven te weinig belasting
betalen. Dit zorgt er onbedoeld voor dat vennootschappen
die geen winstoogmerk hebben (zoals woningcorporaties)
hoegenaamd geen rente meer kunnen aftrekken. Dat
bedrag kan dus minder worden geïnvesteerd. En deze
beoogde belastingmaatregel komt bovenop de
verhuurdersheffing die vorig jaar is ingevoerd. Dit baart de
SGP grote zorgen.
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Lees hier de volledige tekst van de motie

 

Lees hier meer over het verzoek van Evert Mulder

 

Motie Ontzie de
woningcorporaties

Tijdens de vergadering van Provinciale Staten op 
juli 2018 diende Evert Mulder namens de Gelderse 
SGP een motie in betreffende het ontzien van de
woningcorporaties. Wij verzochten om bij de verdere
uitwerking van beleid de woningcorporaties te ontzien 
en te voorkomen dat hun investeringsruimte verder 
wordt ingeperkt.

Deze motie is aangenomen door Provinciale 
Staten.

Lees hier de volledige tekst van de motie

 

Inpassingsplan Windpark
Bommelerwaard - A2

Evert Mulder:

'Vandaag (3 juli 2018) is het inpassingsplan Windpark
Bommelerwaard aan de orde. Tijdens de
commissievergadering 2 weken geleden heb ik me nog
niet uitgelaten over ons finale standpunt over dit
inpassingsplan en aangegeven dat ik er nog in de fractie
over wilde spreken. Dat hebben we vorige week gedaan
en daar is uitgekomen dat we niet tegen het
inpassingsplan zullen stemmen.' 

Lees hier de belangrijkste argumenten

 

Gelderse SGP-Statenfractie
benoemt nieuwe medewerkster

Janneke Duerink-Folmer uit Stroe gaat bij de Gelderse
SGP-Statenfractie werken als
secretaresse/communicatiemedewerkster. Zij treedt in
dienst per 1 januari 2019.

Als Statenfractie zijn wij blij dat Janneke bij
onze fractie komt werken.

 

Lees hier meer over Janneke
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Wilt u meer informatie over de Gelderse Statenfractie?

 

Neem dan contact op met H. Wobben, 
secretaris van de Gelderse Statenfractie

T (0341) 25 82 62
E sgp@ps.gelderland.nl

www.gelderland.sgp.nl

 

“Een godvrezend man verkiest genade boven goederen 
en wijsheid boven de wereld”

Richard Bernard
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